
استان فارس 
کازرون

پروژه مهر 96 در آموزش و پرورش 
کازرون کلید خورد

اولین جلسه ستاد پروژه مهر 96 به منظور فراهم کردن تمهیدات لازم برای 
شروع سال تحصیلی جدید در سالن جلسات آموزش و پرورش کازرون 

برگزار گردید.
کاظم  کازرون؛  پرورش  و  آموزش  مدیریت  عمومی  روابط  گزارش  به 
کردن  فراهم  بر  تأکید  با  شهر،  این  پرورش  و  آموزش  مدیر  عباسی، 
نشاط  با  حضور  جهت  مناسب  ساماندهی  برای  لازم  شرایط  و  امکانات 
آموزشی  محیط  سازی  شاداب  و  آنها  اولیا  و  آموزان  دانش  فرهنگیان، 
عنوان کرد: پروژه مهر نماد همبستگی، تحول، مدیریت کارآمد و هدفمند 
در نظام تعلیم و تربیت و گامی در راستای سازماندهی و ساماندهی بهتر 

امور آموزشی در فرآیند تعلیم و تربیت کشور است.
رئیس پروژه مهر آموزش و پرورش کازرون، با بیان اینکه برنامه ریزی 
برای یک سال تحصیلی موفق، کارآمد و هدفمند در عرصه آموزشی و 
تربیتی در قالب پروژه مهر دیده می شود، اضافه کرد: برنامه های مدون در 

این طرح در قالب پنج کمیته تخصصی عملیاتی می شود.
عباسی، این کمیته ها را شامل: کمیته تعمیر و تجهیز، سازماندهی، نظارت 

و ارزیابی، توجیه، تبلیغ و اطلاع رسانی و تأیید صلاحیت ذکر کرد.
از  پیوسته و زنجیرواری  بهم  فرآیند  مهر یک  پروژه  وی تصریح کرد: 
خدماتی  و  فرهنگی  آموزشی،  مالی،  اداری،  مختلف  اقدامات  مجموعه 
انگاری و کوتاهی در اجرای آن، موجب بروز  است که هرگونه سهل 

چالش های اساسی در عرصه تعلیم و تربیت خواهد شد.
با پنج  بر اهمیت و ضرورت پروژه مهرگفت: پروژه مهر  اشاره  با  وی 
هدف بهینه سازی عملکرد نیروی انسانی، ارتقای کمی و کیفی فعالیت های 
آموزشی، احصای دقیق موانع و آسیب های موجود در حوزه های گوناگون، 
اجرای برنامه های از قبل پیش بینی شده در فرآیند آموزشی و تربیتی و 

استفاده بهینه از فرصت ها، در کازرون اجرایی شده است.

مدیر آموزش وپرورش کازرون خبر داد

بهره برداری از فاز اول مجموعه ورزشی 
فرهنگیان کازرون در هفته دولت

از  کازرون  آموزش وپرورش  مدیر  خسروی:  طیبه  خبری/  سرویس 
پایگاه  و  فرهنگیان  بزرگ  ورزشی  مجموعه  نخست  فاز  بهره برداری 

سلامت دانش آموزان کازرون در هفته دولت امسال خبر داد.
اوقات  برای  داشت:  اظهار  شهر  این  خبرنگاران  جمع  در  عباسی  کاظم 
و  فضا  کمبود  با  همیشه  شهر  این  فرهنگیان  و  دانش آموزان  فراغت 
امر باعث شد زمینی حدود 3  مجموعه ورزشی روبه رو بودیم که همین 
هکتار که متعلق به آموزش وپرورش بود را برای ساخت یک مجموعه 
بزرگ فرهنگی و ورزشی به مناقصه بگذاریم که الحمدالله فاز اول آن در 

هفته دولت امسال آماده بهره برداری است.
از کار  اقتصادی در حال حاضر 60 درصد  تنگنای  با وجود  وی گفت: 
زیرسازی این مجموعه ورزشی برای فرش چمن مصنوعی آماده شده که 
در این راستا حدود یک میلیارد تومان با پیمانکار مربوطه قرارداد بسته 

شده است.
فرهنگیان  ورزشی  بزرگ  مجموعه  کازرون  آموزش وپرورش  مدیر 
سونای  و  استخر  دومیدانی،  پیست  قبیل  از  امکاناتی  شامل  را  شهر  این 
سرپوشیده و خوابگاه و مجموعه های دیگر ورزشی عنوان کرد و افزود: 
میزبانی  یارای  نظر گرفته شده  در  این مجموعه  برای  با ظرفیت هایی که 
در  ورزشی  مجموعه  این  و  داریم  را  کشوری  حتی  و  استانی  مسابقات 

جنوب کشور بی نظیر به شمار می رود.
عباسی تصریح کرد: پیش بینی می شود تکمیل این پروژه حدود 13 میلیارد 
تومان هزینه داشته باشد که با پیگیری های صورت گرفته کد جدیدی از 
سوی استانداری فارس به این پروژه داده شده تا هرساله از بودجه عمرانی 

مبالغی برای ساخت و تکمیل آن اختصاص یابد.
سلامت  پایگاه  راه اندازی  از  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  وی 
دانش آموزی در سطح شهر کازرون خبر داد و گفت: با هماهنگی شبکه 
و  معالج  پزشک  حضور  با  پایگاهی  شهرستان  این  درمان  و  بهداشت 
ابتدایی،  مقطع  سه  در  دانش آموزان  سلامت سنجی  به منظور  دندان پزشکی 
سال  آغاز  با  هم زمان  که  شده  راه اندازی  دوم  متوسطه  و  اول  متوسطه 

تحصیلی به معاینه دانش آموزان می پردازد.
برای  ثبت نام  سایت  راه اندازی  کازرون،  آموزش وپرورش  مدیر 
دانش آموزان ورودی سال اول دبستان و پیش دبستانی ها برای نخستین بار، 
اجرای پروژه سالن چندمنظوره در اردوگاه دانش آموزی ولی عصر )عج( 
و  چاپ  و  اوراق  تصحیح  حوزه  نخست  فاز  از  بهره برداری  کازرون، 
چمن  افتتاح  دولت،  هفته  در  شهرستان  این  آموزش وپرورش  انتشارات 
فوتسال در اوایل مهرماه امسال و ترمیم سالن شریعتی با حفظ نمای قدیمی 

را از دیگر اقدامات صورت گرفته این مدیریت برشمرد.

ارسنجان
برگزاری نشست سه جانبه و مشترک 

 بنیاد مسکن، ثبت و اوقاف 
شهرستان ارسنجان

مدیر بنیاد مسکن شهرستان ارسنجان گفت: فرآیند صدور اسناد مالکیت 
یک اقدام کلیدی برای قانونمند شدن معاملات است جلسه مشترک بنیاد 
اداره  مدیران و کارشناسان  با  ارسنجان  اسلامی شهرستان  انقلاب  مسکن 
ثبت اسناد و املاک این شهرستان و اداره اوقاف و امور خیریه ارسنجان 
برگزار شد، عزت محمودی مدیر بنیاد مسکن شهرستان ارسنجان دراین 
قانونمند  اقدام کلیدی برای  نشست فرآیند صدور اسناد مالکیت را یک 
شدن معاملات دانست و بر لزوم روان سازی عملیات در املاک موقوفه 
نشست  دراین  محمودی  کرد.  تأکید  شهرستان  دراین  موقوفه  غیر  و 
ضرورت ها و اثرات صدور سند اماکن روستایی و شهری و املاک موقوفه 
و غیر موقوفه اظهار داشت: بنیاد مسکن انقلاب اسلامی باتوجه به اهدافی 
مانند تحدید حدود و رسمیت بخشیدن به مالکیت ساکنین بافت روستاها، 
افزایش انگیزه جهت پایداری سکونت در روستا، گسترش کالبدی موزون 
و طراحی شده و بهره گیری مناسبتر روستاییان از دستگاههای دولتی جهت 
سرمایه گذاری و نهایتاً ایجاد امنیت قضایی با همکاری اداره ثبت اقدام به 
محمودی  است.  نموده  روستایی  اماکن  سند  طرح صدور  اجرای  و  تهیه 
بر لزوم ایجاد تعامل بین دستگاهی برای شتاب بخشی به فرآیند صدور 
اسناد مالکیت شهری و روستایی تأکید کرد و اظهار داشت: در شهرستان 
ارسنجان تعامل خوبی بین ادارات و مسئولان وجود دارد و دراین راستا 
بنیاد مسکن با ادارات ثبت اسناد و اوقاف تعامل مناسبی برای روان سازی 
ارسنجان  شهرستان  مسکن  بنیاد  مدیر  دارد.  مالکیت  اسناد  صدور  روند 
درادامه اظهار داشت: هویت بخشی به مالکیت خصوصی؛ کاهش مشکلات 
بویژه برخوردها و نزاعهای اجتماعی مربوط به اراضی؛ جذب تسهیلات 
مالی در روستاها، گسترش فیزیکی و مبتنی بر برنامه ریزی، بهبود کیفیت 
مسکن روستایی و ارتقای جایگاه نهادهای محلی - تقویت و نظارتهای 
دولت در مدیریت اراضی روستایی از جمله اهداف اجرای طرح صدور 

اسناد مالکیت است که در روستاها دنبال می شود. 

اقلید
 نشست مردمی فرماندار اقلید با مردم 

 و پاسخگویی مدیر بنیاد مسکن
 به مشکلات مردمی

صالح مشتاقی لار فرماندار شهرستان اقلید، دهیاران و مسئولان شوراهای 
اسلامی دهستان آسپاس این شهرستان در جلسه پرسش و پاسخ مسئولان 
مشتاقی لار  دادند.  پاسخ  منطقه  این  در  مردمی  و مشکلات  پرسش ها  به 
فرماندار اقلید در این نشست بر لزوم بهره گیری از تمام توان و امکانات 
داشت:  بیان  و  تأکید کرد  مردم  رفع مشکلات  و  توسعه روستایی  برای 
و  هستند  انقلاب  اصلی  و صاحبان  ما  نعمت  ولی  روستایی  مناطق  مردم 
آنها شایستگی دریافت بهترین و بیشترین خدمات را دارند. فرماندار اقلید 
اجرای  داشت:  اظهار  شهرستان  دراین  مسکن  بنیاد  خدمات  از  تقدیر  با 
طرح های توسعه روستایی در سالهای اخیر به برکت نظام اسلامی توانسته 
است تأثیر بسزایی در تغییر چهره بسیاری از مناطق محروم و دور افتاده 
یابد.  ادامه  روستایی  مناطق  در  خدمات  این  باید  همچنان  و  باشد  داشته 
جنبی  اشتغال  ایجاد  عامل  دیرباز  از  روستایی  مناطق  افزود:  لار  مشتاقی 
به رغم  نیز  امروزه  بوده است.  بعضی شهرنشینان  برای  و درآمد و حتی 
مشاغل  و  دستی  صنایع  کشورها،  همه  در  صنعتی  محصولات  گسترش 
روستایی نه تنها ارزش خود را از دست نداده است، بلکه هر روز بیشتر 

مورد توجه قرار می گیرد.

مهر
در نشست خبری شهردار مهر با اصحاب 

رسانه چه گذشت؟
مناسبت  به  ما،  خبرنگار  گزارش  به  پور:  موسوی  سیدعلی  خبرنگار/ 
روزخبرنگار، نشست خبری اصحاب رسانه شهرستان مهر با شهردار  این 
روز  وتبریک  خیرمقدم  ضمن  علامه،  اصغر  سیدعلی  شد.  برگزار  شهر 
حساسیت  با  خبرنگار  روز  هرسال  که  کرد  امیدواری  اظهار  خبرنگار 
بیشتری هم از طرف خبرنگاران وهم مدیریت شهرستان های مهر ولامرد، 
خوشحالم  حقیقتاً  افزود:  وی  شود.   برگزار  وسازمان ها  ارگان ها  نهادها، 
که بالاخره مقطعی از فعالیت هایم در گذشته در خدمت دوستان رسانه ای 

بوده ام وخودم را از جامعه خبرنگاران جدا نمی دانم.

شریف  شغل  این  ومشقات  سختی ها  و  خبرنگاری  شغل  بودن  مقدس 
موضوعی است که توسط شهردار مهرعنوان شد ودر همین خصوص اظهار 
داشت: خبرنگاری هنوز نتوانسته است به عنوان یک شغل در کشور ما جا 
بیفتد. خبرنگاری کار مقدسی است که می تواند به جامعه ما کمک کند. 
سمت  این  به  ما  خبرنگار  دوستان  که  شده  باعث  وعلاقه  وشوق  عشق 
حرکت کنند و دلیل اینکه این شغل زحمت  زیاد ودرآمد پایینی دارد و 
گاهاً با بی مهری مواجه می شوند درک نکردن جایگاه واقعی خبرنگاران 

وجایگاه رسانه  است.

استان بوشهر
370 میلیارد ریال اعتبار به بخش آب 

شهرستان دشتستان اختصاص یافت

بودجه سال جاری  در  اسلامی گفت:  نماینده دشتستان در مجلس شورای 
تأمین آب شرب و رفع مشکلات آن بطور ویژه مد نظر قرار گرفت و 

370 میلیارد ریال به این بخش تخصیص یافت.
با اصحاب رسانه  باقر سعادت در نشست خبری  ایرنا، محمد  به گزارش 
افزود: همچنین 87 میلیارد و 900 میلیون ریال در بحث گردشگری و 40 
شهرستان  سال جاری  اعتبارات  در  جوانان  و  ورزش  به  نیز  ریال  میلیارد 

دشتستان اختصاص یافته است.
وی اظهارداشت: یکی از مشکلات عمده مردم شهرستان دشتستان مشکل 
کشاورزی و نخیلات است که بطور جدی پیگیری هایی صورت گرفت 

که یکی از آنها پیگیری اجرای سد دالکی است.
انجام  با رایزنی های  این پروژه  باتوجه به راکد بودن  سعادت یادآورشد: 
شده با وزارت نیرو و با تغییر پیمانکار اکنون سد دالکی با پیشرفت قابل 
توجهی درحال انجام است و بزودی کانال ها به اتمام می رسد و بدنه سد 

به مناقصه می رود.
 17 بیمارستان  خصوص  در  اسلامی  شورای  مجلس  در  دشتستان  نماینده 
ساختمان  احداث  مناقصه  قانونی  تشریفات  گفت:  نیز  برازجان  شهریور 

جدید این بیمارستان درحال انجام است و بزودی اجرا خواهد شد.
وی همچنین به دغدغه دولت تدبیر و امید به اشتغال جوانان و رفع بیکاری 
اشاره کرد و گفت: برای رفع مشکل بیماری فراهم نمودن زمینه حضور 

سرمایه گذار خارجی در کشور بسیار ضروری است.
مالی  مؤسسات  در  گذاران  سپرده  برای  آمده  پیش  مشکلات  به  سعادت 
و اعتباری و پیگیری هایی که صورت گرفته اشاره کرد و افزود: نتیجه 
تلاش ها این شد که متخلفین به دستگاه قضایی معرفی شده و موضوع بین 

مردم و مؤسسات توسط دستگاه قضا حل و فصل شود.

استان خوزستان 
هندیجان

رئیس اتحادیه خیاطان هندیجان خبرداد

 دوخت ۸ هزارفرم لباس مدارس 
درهندیجان

خیاطان  اتحادیه  رئیس  امیرتنگستانی  حکیمی:  ناصر  خبری/  سرویس   
هندیجان اظهارکرد: با توجه به طرح لباس مدارس ابتدایی و راهنمایی سال 
96-97 و جهت یکسان سازی آن در شهرها و روستاهای تابعه هندیجان، 

8 هزار فرم لباس مدارس دوخته و در اختیار مدارس قرارخواهد گرفت.
وی افزود: دراین طرح ۲0 تولیدی دوخت لباس شرکت می کنند که تحت 

نظارت مجمع امور صنفی قرار دارند.

تاکسی   10 مدارس،  سرویس  آژانس های  همچنین  افزود:  تنگستانی 
سرویس تحت نظارت پلیس راهور و آموزش و پرورش را با دستور مودت 
دانش آموزان  به  رسانی  خدمت  ارائه  برای  هندیجان  شهرستان  فرماندار 

مدارس مشخص کرده اند.
درمان  بهداشت،  وزارت  مکرر  تأکیدات  به  توجه  با  کرد:  عنوان  وی 
به صورت  شهرستان  این  در  که  زنانه  آرایشگران  پزشکی،  آموزش  و 
زیرزمینی مشغول به کارهستند شناسایی می شوند که این امر با همکاری 

مقامات انتظامی و قضایی به شدت پیگیری خواهد شد.
لوازم  فروش  در خصوص  درمان  و  بهداشت  تأکید شبکه  با  وی گفت: 
آرایشی بهداشتی، صنوف زیرمجموعه رصد می شوند و اگر خلافی ازسوی 
فروشندگان و توزیع کنندگان مواد بهداشتی مشاهده شود طبق مقررات 

قانونی از سوی مجمع امورصنفی و مراجع قضایی برخورد خواهد شد.

استان هرمزگان 
 مرحله سوم تعمیراساسی خط لوله گاز 

12 اینچ قشم - بندرعباس انجام شد

مدیر منطقه 6 عملیات انتقال گاز گفت: مرحله سوم تعمیراساسی خط لوله 
1۲ اینچ قشم بندرعباس با تعویض 616 متر خط لوله، در ۲۲ نقطه پراکنده 
بین راهی  ایستگاههای  اصلی و کنار گذر  لوله های  تعویض  و همینطور 

کیلومتر 5۲ و 6۲ انجام شد.
اول  مرحله  افزود:  خبرنگاران  در جمع  ایرنا، کرم گودرزی  به گزارش 
تعمیر این خط لوله در آذر سال گذشته، مرحله دوم در اردیبهشت و مرحله 

سوم در مرداد جاری به اتمام رسید.
وی یادآور شد: خط لوله 1۲ اینچ قشم - بندرعباس به طول 67 کیلومتر در 
سال 57 با هدف انتقال گاز تاسیسات نم زدایی گورزین به صنایع غرب 

بندرعباس و جزیره قشم به بهره برداری رسید.
و  پوشش  از  کیلومتر   40 داد:  ادامه  گاز  انتقال  عملیات   6 منطقه  مدیر 
انتقال گاز با توجه به عمر 38 ساله این خط و نتایج  4 کیلومتر از خط 
پیگرانی هوشمند، تا پایان شهریور ماه در برنامه عملیاتی تعمیرهای این 

منطقه قرار دارد.
گودرزی افزود: این خط لوله ظرفیت انتقال ۲ و نیم میلیون متر مکعب گاز 

در روز را به صنایع غرب بندرعباس داراست.
وسعت جغرافیایی منطقه 6 عملیات انتقال گاز افزون بر ۲7 درصد از پهنه 
خاکی کشور، شامل استان های هرمزگان، کرمان، سیستان و بلوچستان و 

بخش هایی از استان یزد است.
افزون بر ۲ هزار و 370 کیلومتر خطوط لوله فشار قوی در قطرهای چهار 
تا 56 اینچ که هزار و 300 کیلومتر آن در استان کرمان و 700 کیلومتر 
منطقه  این  توسط  دارد  قرار  هرمزگان  استان  در  اینچ   56 اندازه  با  آن 

مدیریت و کنترل می شود.
حدود ۲ هزار و 500 متر خط لوله زیر در دریا عملیات این منطقه را از 

سایر مناطق عملیات انتقال گاز متمایز کرده است.
منطقه 6 عملیات انتقال گاز با بهره گیری از سه تاسیسات تقویت فشار و 
پنج مرکز بهره برداری خطوط لوله، وظیفه انتقال پایدار، مطمئن و ایمن 

گاز را در این استان ها برعهده دارد.

استان کهگيلويه و بوير احمد 
 مدیر عامل شرکت شهرکهای صنعتی کهگیلویه و بویر احمد

 خبر داد

افزایش 4 میلیارد ریالی تسهیلات زیرساختی 
و نرم افزاری در سال 96

احمد گفت:  بویر  و  عامل شرکت شهرک های صنعتی کهگیلویه  مدیر 
در سال جاری، 4 میلیارد ریال افزایش تسهیلات زیرساختی و نرم افزاری 

داشته ایم.
به گزارش روابط عمومی شرکت شهرک های صنعتی کهگیلویه و بویر 
 ۲1 مناسبت  به  رسانه  اصحاب  با  خبری  نشست  در  بنام  سهراب  احمد، 
مردادماه سالروز حمایت از صنایع کوچک، با بیان اینکه این افزایش در 
حوزه شهرک سازی نیز وجود دارد، افزود: شرکت شهرک های صنعتی 
استان در اجرای طرح رونق تولید نسبت به سال های گذشته موفق تر عمل 

کرده است.
اظهار  داریم،  ناحیه صنعتی مصوب  و  اینکه ۲1 شهرک  به  اشاره  با  وی 
کرد: در استان 14 شهرک دارای زمین و 13 شهرک با قابلیت واگذاری 

به سرمایه گذار وجود دارد.
بنام با یادآوری اینکه در سال گذشته، 15 هکتار زمین به سرمایه گذاران 
واگذار شده، ادامه داد: 90 درصد زمین های واگذار شده به سرمایه گذاران 

سند تفکیکی دارند.
وی افزود: علاوه بر 540 قرارداد طرح و واحد صنعتی، ۲4۲ طرح دیگر در 
حال ساخت و ساز هستند که 110 واحد آن صنعتی و مابقی صنفی است.
به گفته ی رئیس هیئت مدیره شرکت شهرک های صنعتی استان، همگی 

13 شهرک صنعتی استان برق دارند.

مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی کهگیلویه و بویراحمد عنوان کرد؛

بیش از 9۸ درصد از اراضی شرکت صنعتی کهگیلویه و بویراحمد دارای سند ثبتی است
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی کهگیلویه و بویراحمد گفت: بیش از 98 درصد از اراضی این شرکت به مساحت یکهزار و 539 هکتار 

دارای سند ثبتی هستند که می تواند برای وثیقه گذاری و اخذ تسهیلات از سوی واحد صنعتی مورد استفاده قرار گیرد.
به گزارش روابط عمومی شرکت شهرک های صنعتی کهگیلویه و بویراحمد، سهراب به نام در جلسه مطبوعاتی که به مناسبت ۲1 مردادماه 
سالروز تأسیس حمایت از صنایع کوچک برگزار شده بود، افزود: این شرکت 13 زمین دارای زیرساخت برای به مساحت یک هزارو 539 

هکتار در اختیار دارد. 
وی اظهار داشت: بیش از 60 درصد اراضی شرکت شهرک های صنعتی استان دارای زیرساخت های آب، برق و گاز هستند.
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